
PROTOKOT
z pzeprowadzenia dyskusji publicznej nad rozwiqzaniami przyjgtymi w wylo2onym do

yvglqdu publicznego projekcie Vll zmiany Studium uwarunkowafi i kierunk6w
zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Kolbuszowa

Protokol sporzqdzono w dniu 16 marca 2018 r. w Urzgdzie Miejskim w Kolbuszowej
ptzez lreng Dqbek, Inspektora Referatu Gospodarki Komunalnej i Budownictwa.

Na podstawie art. 11 pkt. 7 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu
i zagospodarowaniu przestrzennym (tekst jedn. Dz.U . 22017 r., poz. 1073 z p62n. zm.)
w dniu 16 marca 2018 r. przeprowadzono dyskusjg publicznq nad rozwiqzaniami pzyjqtymi
w wylozonym do wglqdu publicznego projekcie Vll zmiany Studium uwarunkowafi i

kierunkow zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Kolbuszowa.

I. Lista obecnoSci stanowizalqcznik do protokolu.

Dyskusjq otworzyl Pan Jan Zuba Burmistrz Kolbuszowej witajqc licznie przybylych
mieszkahcow wsi Werynia. Nastgpnie oddal glos Pani lrenie Dqbek pelniqcej funkcjg
inspektora do spraw planowania i zagospodarowania przestrzennego w gminie Kolbuszowa.
Pani lrena Dqbek poinformowala, 2e zmiana funkcji teren6w we wsi Werynia opracowywana
jest na wniosek Starosty Kolbuszowskiego, kt6ry wnosi o wyznaczenie teren6w produkcyjno-
uslugowych, sklad6w, magazynow. Nastgpnie krotko przedstawila proces powstawania
dokumentu, tj. poczqwszy od przygotowania zawiadomieft o przystqpieniu do opracowania
Vll zmiany Studium, ogloszefi w prasie, nastgpnie sporzqdzenia projektu Vll zmiany
Studium, uzyskania pozytywnej opinii od Gminnej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej,
uzyskania opinii i uzgodniei od organ6w wymienionych w ustawie o planowaniu
i zagospodarowaniu pzestrzennym. Ze.wzglgdu na brak pozytywnego uzgodnienia projektu
z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Srodowiska w Rzeszowie w odniesieniu do terenu
bylych staw6w polozonych w Weryni, obszar ten zostal wylqczony z opracowania. Przyczynq
odmowy uzgodnienia jest wystgpowanie siedlisk gatunkow ptakow chronionych.
Po omowieniu trybu formalno-prawnego projektanci opracowania Pan Pawel Pizlo i Pan
Michal Pyra przedstawili projekt Vll zmiany Studium.
Pan Michal Pyra odczytal zapisy Vll zmiany Studium dla terenu poloZonego w miejscowoSci
Werynia gdzie szczeg6lowo uzasadnil przyjqte rozwiqzania projektowe na tym terenie.
Odniosl siq rowniez do oddzialywania planowanych inwestycji, dla ktorych wymagane bqdzie
uzyskanie decyzji o Srodowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizacjg przedsiqwzigcia.

It. Glos w dyskusji zabrali

1. Pan Janusz Rzqsa zapytal, dlaczego funkcja przemyslowa lokalizowana jest na
gruncie lll klasy oraz, 2e ma obawy, co do oddzialywania planowanych inwestycji.
Zwrocil uwagg, 2e po stronie p6lnocnej projektowana jest obwodnica miasta
Kolbuszowa, ktora bqdzie miala negatywny wplyw na istniejqcq zabudowq
mieszkaniowq. Nie rozumie skqd pojawil siQ pomysl na pzedstawione
zagospodarowanie.

2. Pani Lucyna KwaSnik - czym kierowalo siq Starostowo Powiatowe w Kolbuszowej
wyznaczalqc tereny przemyslowe na terenach rolnych, jaki jest cel tych .dzialari?.
Grunty te dzierZawione sq pzez mieszkahc6w wsi Werynia tym samym przynoszE
zysk dla Starostwa. Co Starostwo konkretnie chce tam budowa6?.
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Pan Marian W6jcik zwrocil uwagg, 2e sq to tereny zmeliorowane, niewla6ciwe
zarzqdzanie tym terenem doprowadzi do jego zniszczenia tj. przerwanie sqczkow
drenazowych bqdzie skutkowalo wysokim poziomem w6d gruntowych.
Pan Piotr Frysztak - polityka prowadzona pzez Gminq Kolbuszowa w spos6b
niekorzystny oddzialuje na mieszkaricow przysiolka Kolonia. Uwazam, ze jest to
dobre miejsce na rozw6j naszej wsi, kt6re powinno zostai zagospodarowane w ten
sposob aby nie stwarza6 konfliktow miqdzysqsiedzkich. Jestem zaskoczony
przedstawionym zagospodarowaniem terenu pod przemysl, magazyny i sklady,
poniewaz na zebraniach wiejskich z udzialem Starosty Kolbuszowskiego nie zabral
glosu na temat planowanych inwestycji.
Pan Grzegoz Jaje Kierownik Wydzialu Architektury i Budownictwa Starostwa
Powiatowego w Kolbuszowej - odnoszqc siq do zadanych pytah poinformowal, 2e jest
wielu inwestor6w chcqcych inwestowa6 na terenie gm. Kolbuszowa. Zmiana
przeznaczenia tego terenu stworzy nowe miejsca pracy dla ludzi bqdqcych tutaj na
miejscu, z my5lq o nich przeprowadza siq omawianq zmiang studium.
Pani Ewa Kornak Kierownik Geodeta Powiatowy - zwr6cila uwage, ze grunty
organiczne nale2y chroni6, wylqczenie ich z produkcji rolnej moze nastqpii w
procedurze sporzqdzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego lub
w decyzji o warunkach zabudowy, po uwzglqdnieniu przepisow szczeg6lnych. Prosila
aby odrozni6 wlasno66 Powiatu Kolbuszowskiego zarzqdzanqprzezZarzqd Powiatu,
od wlasno6ci Skarbu Pafrstwa zazqdzanej przez Starostq, tych pojg6 nie naleZy
myli6.
Pan Zbigniew Pytlak soltys wsi Werynia - prowadzilem rozmowy z mieszkaficami wsi
Werynia i zdecydowanie sq przeciwni tej inwestycji, chcg uslyszed argumenty, kt6re
pzewa2q na korzyS6 planowanej inwestycji. W powy2szej sytuacji proponujg
zaprosi6 na zebranie wiejskie Starostg Kolbuszowskiego aby wyra2nie okreSlil swoje
plany na przyszlo6c zwiqzane z przedmiotowym terenem.
Pan Julian Dragan radny Rady Miejskiej Kolbuszowej - stwierdzil, ze gmina posiada
wolne tereny pod zainwestowanie przemyslowe objgte specjalnq strefq ekonomicznq
w Kolbuszowej, po co wiqc wyznacza sig nowe tereny?

III. Podsumowanie.
Uwagi do projektu zmiany Studium nalezy sklada6 pisemnie lub drogq elektronicznq do 18
kwietnia 2018 r. do Burmistrza Kolbuszowej, na adres: Uzqd Miejski w Kolbuszowej, ul.
Obroficow Pokoju 21, 36-100 Kolbuszowa.

Protokol sporzqdzono w 3 egzem plarz ach, z pzeznaczen iem :

1) dla Burmistrza Kolbuszowej
2) do dokumentacji planistycznej
3) do publicznego wglqdu

Protokol zawiera dwie ponumerowane strony.

Kolbuszowa, dnia 16 marca 2018 r.
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